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ČESKO: Svoboda slova je důležitá  Bohužel, naprosté právní vakuum boje proti
dezinformacím a omezování svobody slova v ČR pokračuje, píše Radek Vondráček na
facebooku.

V úterý i ve středu jsem ve sněmovně vyzýval k zařazení nového speciálního bodu k tomuto tématu.
Ale žádný z koaličních ministrů neměl odvahu předstoupit před poslance a vysvětlit nám, co Fiala a
spol. v tomto směru chystá nebo nechystá.
Nejde jen o to, že nám moudrá vláda chce sama oddělovat informační zrno od plev, než aby
nás nechala, ať si to svobodně přebereme sami. Důležitější je, že se tak děje bez jakéhokoli
právního základu v jakési šedé bezprávní zóně.
A nic na tom nezmění fakt, že nám vládní ministři kdykoli odkývají, že svoboda slova je jen jedna a
chráněna ústavou.

 

A komentáře:

Svoboda slova je důležitá  Bohužel, naprosté právní vakuum boje proti dezinformacím a
omezování svobody slova v ČR pokračuje. V úterý i ve středu jsem ve sněmovně vyzýval k
zařazení nového speciálního bodu k tomuto tématu. Ale žádný z koaličních ministrů neměl
odvahu předstoupit před poslance a vysvětlit nám, co Fiala a spol. v tomto směru chystá nebo
nechystá.

Nejde jen o to, že nám moudrá vláda chce sama oddělovat informační zrno od plev, než aby nás
nechala, ať si to svobodně přebereme sami. Důležitější je, že se tak děje bez jakéhokoli
právního základu v jakési šedé bezprávní zóně.

A nic na tom nezmění fakt, že nám vládní ministři kdykoli odkývají, že svoboda slova je jen
jedna a chráněna ústavou.

Pane Vondracku, Dnes jsem poslouchala interpolace na Fialu, a ten mě uklidnil, že je u nás
svoboda slova,. Můžu mít svůj názor a mohu ho říci t nahlas a nic se mne nestane. Ale já mu
nevěřím ani dobrý den. Jsou to samé lži!!

Můžete nějaké záležitosti napadnout u ústavního soudu, abyste občany ochránili od postupné
degradace svobodného projevu. Dneska se už lidi začínají bát dělat si třeba i legraci, aby
nebyli označení nálepkou propagatorů ,,nepravd.,,,dneska jsou lidi označování jako trollové,
cokoli řeknou jinak, než velí ta správná pravda ten správný postoj, aby se báli, že je policie
vyzve k vysvětlování, co řekli, jak to mysleli a proc to říkají. Je to úděsné.
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Nástup totality je tu . Nikdy bych nevěřila , že se toho ještě dožiju.

Co k tomu dodat,svět se řítí mílovými kroky do záhuby,mi osobně se v této žumpě ani nechce
žít,chudáci naše děti

A proč nepodáte ústavní stížnost nebo podnět Policii ČR na vyšetření tohoto porušování
zákona?
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